
Protokoll fört vid samrådsgruppens möte 26/7-2016 i Boulecenter Falkenberg 

 

1.    Ordförande Olof Alth öppnade mötet. 

 

2.    Närvarolistan ifylldes 

       Närvarande:  Per-Arne Udén SPF, Sune Bengtsson Lejonen, Rolf Bengtsson Hjärt&Lung, Olof Alth 

       PRO, Bengt Horn Vessige, Lars Nilsson Tullbron, Lilian Larsson Årstad, Bengt-Göran Nilsson 

       Petanque, Stig Andersson, Alliansen. 

 

3.    Föreslagen dagordning godkändes. 

 

4.    Till protokolljusterare valdes Bengt-Göran Nilsson Petanque. 

 

5.    Föregående mötesprotokoll gicks igenom och ogräsbekämpningen diskuterades igen, men alla 

       var eniga om innebörden att ansvaret vilar på varje klubb att utföra ålagda arbetsuppgifter. 

       Däremot kan hallvärdsprotokollet behöva justeras. Därefter godkändes  förra mötesprotokollet. 

 

6.    Mötet beslöt att avskaffa valberedningen i samrådsgruppen, som inte fyller någon funktion. 

 

7.    Till ny ordförande i samrådsgruppen efter avgående Olof Alth gällande perioden aug. 2016 – aug. 

       2017 valdes Per-Arne Udén SPF. 

 

8.    Till ny sekreterare efter avgående Bengt Horn för samma period enl. ovan valdes Sune Bengtsson 

       Lejonen. 

 

9.    Vad har hänt i föreningarna: 

       Vessige oförändrat c:a 30 medlemmar, Lejonen oförändrat 40 medlemmar, Tullbron en avliden  



      och en ny medlem, Hjärt&Lung oförändrat, Årstad ett par nya och en avliden medlem, SPF oför- 

      ändrat, Petanque tre nya medlemmar totalt 98 varav 89 licensierade, Alliansen oförändrat 620 

      medlemmar, PRO  oförändrat. 

 

10.  Övriga frågor: 

        Per-Arne undrade om det var nödvändigt med så många möten som vi har idag, eftersom de  

        frågor som diskuteras inte är så många. Mötet beslöt att stödja  Per-Arnes förslag och bestämde 

        att hädanefter ha möten i januari, april, juli och oktober. 

        Sune föreslog att cafépriserna skulle kunna höjas något t.ex 10:- för en kopp kaffe istället för 5:-. 

        Lars tyckte då att sortimentet kunde förbättras något. 

        Stig förklarade att det var bra som det är idag och caféverksamheten genererar mycket pengar 

        tack vare att vi har billig arbetskraft. Alliansen har god ekonomi och vill inte samla pengar på  

        hög. Höjda priser kan medföra att medlemmarna tar med eget fika. 

        Sune menade att lånen kunde betalas av. 

        Stig det kan alliansen göra ändå. 

        Sunes andra förslag var att hallvärdsschemat skulle göras om så att även Petanque omfattades 

        av detta eftersom de utnyttjar anläggningen. 

        Bengt-Göran menade att alla i Petanque är hallvärdar för sina respektive klubbar. 

        Mötet avslog Sunes båda förslag men rekommenderade styrelsen att se över hallvärdskapets 

        fördelning. Dessutom uppmanade mötet styrelsen att se över träningstiderna för klubbarna. 

        Som det nu är kan en klubb träna två dagar efter varandra. 

        Rolf föreslog att alliansen anskaffar en klocka att placeras utvändigt synlig från alla håll, vilket 

        gillades av alla. 

        Lars saknar bänkar med ryggstöd att användas främst för handikappade, vilket också alla sam- 

        tyckte till. 

 

 



11.   Ordföranden  förklarade mötet avslutat och tackade för det gångna verksamhetsåret, vilket 

        även sekreteraren instämde i. 

 

 

Falkenberg den 26 juli 2016    

 

Sekreterare: 

                                Bengt Horn 

 

Ordförande:                                                   Justeringsman: 

                                Olof Alth                                                         Bengt-Göran Nilsson                                                               

 

      


